
Motion nr 2.
Motionär: Björn Andersson E84, ordförande lokalavdelning Småland-Blekinge

Kalmar 14 oktober, 2023

Avser:  Vårmöte och Höstmöte skall vara fysiska

Bakgrund: En kamratförening som Chalmersska Ingenjörsföreningen bör ha som mål att sträva efter 
fysiska möten. 

Förslag: Att höstmötet skall vara fysiskt och att man löser frågan om hur man kombinerar ett fysiskt 
möte med distansmöte för att överbrygga olika tidzoner

Styrelsens svar på motionen 

Styrelsen anser att en inkluderande kamratförening skall ge alla medlemmar samma möjlighet att 
deltaga för att få information samt påverka föreningens utveckling. Vidare anser styrelsen att 
hybridmöten inte är lika för de som deltager via zoom jämfört med de som deltager fysiskt.

Då vi är en global förening anser styrelsen att rena zoom-möten blir bäst för alla medlemmar, då det 
inte bara är kopplat till olika tidzoner utan också var i världen våra medlemmar befinner sig. 
Styrelsen vill göra en utvärdering av genomförda möten de senaste 3 åren (2023 inkluderat) och 
återkomma med en rekommendation till vårmötet 2024, hur fortsätta med höstmötet.

Note: Vårmötet har under senare år varit ett hybridmöte.
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Motion nr 3.
Motionär: Björn Andersson E84, ordförande lokalavdelning Småland-Blekinge

Kalmar 14 oktober, 2023

Avser:  Att jubileumsfonden skall förvaltas i en stiftelse

Bakgrund: Lokalavdelning Småland-Blekinge är förmånstagare till Folke Örströms Stiftelse sedan 
1975, där kapitalets förvaltats väl med god avkastning. Fyra medlemmar från lokalavdelningen är 
styrelsen för stiftelsen.

Förslag: Att styrelsen inleder arbetet med att bilda en stiftelse för att förvalta Jubileumsstipendiet 
samt att redovisa på vårmötet framtida planer för Jubileumsstipendiet.

Styrelsens svar på motionen 

Styrelsen föreslår att avslå motionen, då Jubileumsfonden Avancez AB precis är bildat för att säkra 
särhantering och redovisning av Jubileumsfondens kapital, detta enligt tidigare stämmobeslut. 
Förvaltning sker enligt tidigare beslut. Avseende jubileumsstipendiet så finns inga förändrade planer 
utan det följer beslutade stadgar och delas årligen ut i samband med föreningens Vårmöte.
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